
Ел. документ подписан с КЕП. Документът се насочва на адресата чрез АИССО/СЕОС.  

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

14.2.2022 г.

X СОА22-ВК66-1506/14.02.2...

РЕГ. №

Подписано от: Asya Lyubchova Milanova  
ЧРЕЗ 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ  

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧНИЯ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

ДО  

Г-Н КОНСТАНТИН ПАВЛОВ  

КМЕТ НА РАЙОН „ЛОЗЕНЕЦ“ 

 

 

ПИТАНЕ 
ОТ 

МАЛИНА ЕДРЕВА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 

 

 

ОТНОСНО: неизпълнение на Програма за строителство на детски градини 

2021-2023г. 

 

УВАЖАЕМИ Г-Н ПАВЛОВ, 

 

На основание чл.129, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността 

на Столичен общински съвет, моля да отговорите на следното питане във връзка с 

неизпълнение на приетата с решение на Столичен общински съвет Програма за 

строителство на детски градини 2021- 2023г. 

Преодоляването на недостига на места в детските градини и детски ясли на 

територията на Столична община изисква адекватни и навременни действия от 

страна на районните администрации и централната администрация на Столична 

община.  

В последните години на засилено строителство на нови сгради за детски 

градини и ясли, екипът на кмета Фандъкова идентифицира най-сериозните 

проблеми- липсата на терени за нови сгради и недостиг на финансов ресурс.  

По нейна инициатива бяха направени законови промени, позволяващи 

намаляване на изискванията за параметри и отстояния, без да се нарушава 

качеството на средата, при строителството на детски градини. Беше предложена и 

приета от Столичен общински съвет три годишна Програма за строителство на 

детски градини 2021-2023г.  

Програмата включва обекти и съгласуван с районните администрации график 

за изпълнение на дейности по придобиване на терени и строителство. Тя е финансово 

обезпечена със средства от бюджета на Столична община и допълнителни 65 млн. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. “Московска” № 33, Тел. 93 77 591, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.council.sofia.bg 



Ел. документ подписан с КЕП. Документът се насочва на адресата чрез АИССО/СЕОС.  

 

лв от държавния бюджет. Работи се усилено този ангажимент на държавата към 

столичани да бъде препотвърден.  

Изпълнението на Програмата се следи ежемесечно от администрацията на 

Столична община на базата на информация , получена от възложителите на 

отделните обекти и отговорните районни администрации.  

Програмата дава възможност да бъде актуализирана, поради обективни 

забавяния в сроковете на провежданите процедури по Закона за обществените 

поръчки и сроковете на последващ съдебен контрол. В рамките на действието си, тя 

вече беше актуализирана с решение на Столичен общински съвет.  

При преглед на актуализираната програма се забелязва, че има съществени 

забавяния и нейно неизпълнение при поне четири от обектите на територията на 

район Лозенец. В раздел Ново строителство 2020-2021, завършва през 2021 е 

посочено, че изграждане на нова сграда на ДГ за 6 групи, кв. 35, м. "Кръстова вада" 

е с очакван срок за приключване на СМР през юли 2021 г, но оттогава до реалното 

отваряне на детската градина за деца измина половин година и те започнаха да 

посещават детска градина едва в средата на януари 2022г.  

В раздел Ново строителство с начало 2021, завършване през 2022г са 

включени разширенията на ДГ 192, ДГ 193 и ДГ 141 с индикативна стойност над 7 

млн. лв., за които дори не бяха започнати процедурите за избор на строител до края 

на 2021г.  

За изясняване на причините за това неизпълнение, както и за целите на 

бъдещото планиране на ресурс по Програмата и нейното актуализиране,  моля да ми 

предоставите писмен отговор на следните въпроси, който да бъде включен за 

разглеждане на сесия на Столичен общински съвет: 

 

- Каква е причината обявяването на процедура за проектиране на разширенията на 

ДГ 141 и ДГ 193 да се случи едва в началото на 2022г, при положение, че съгласуване 

на параметрите за тези разширения са получени от НИНКН и СОС в първата 

половина на 2021г ? 

- Какъв срок за реално започване на строителството на разширенията на ДГ 141 и ДГ 

193 предвиждате, при положение, че вече има такова забавяне още на етап 

проектиране? 

- Кога ще бъдат завършени и ще започнат да приемат деца? 

- На какъв eтап са процедурите за разширение на ДГ 192? 

- Как обосновавате неизпълнението на решение на Столичен общински съвет, с което 

е приета Програмата за строителство на детски градини 2021-2023г?  

- Каква организация сте създал в районната администрация  за изпълнението на 

Програмата и какви мерки ще предприемете, за да бъдат избегнати бъдещи 

забавяния? 

- Каква е вашата готовност да инвестирате осигурените в рамките на Програмата 

средства през 2022г? 

 

С УВАЖЕНИЕ, 

       

14.2.2022 г.

X МАЛИНА ЕДРЕВА

Малина Едрева 

Общински съветник 

Подписано от: Malina Edreva Audoin  
 

 


